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Zadeva: Svetniško vprašanje svetnice Ganimet Shala v zvezi z izgradnjo povezovalne 

ceste na območju Bokalc in Podutika 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Socialnih 

demokratov podajam svetniško pobudo oziroma vprašanje in prosim za pisni odgovor. 

 

Vprašanje se nanaša na 

izgradnjo povezovalne ceste na območju Bokalc in Podutika 

Svetniško vprašanje naslavljam na pobudo občank oziroma občanov, ki so se name obrnili 

glede izgradnje povezovalne ceste na območju Bokalc in Podutika. 

Ob načrtovanju gradnje ljubljanske obvoznice naj bi se predvidela izgradnja povezovalne ceste 

z mostom iz smeri Dobrova s Ceste Dolomitskega odreda, preko Bokalc in Lesnine do 

Podutika. Možnost izgradnje navedene povezovalne ceste naj bi se na Mestni občini Ljubljana 

omenjalo od leta 2011. Zanima me, ali je predvidena izgradnja takšne povezovalne ceste 

oziroma kakšno je mnenje Mestne občine Ljubljana v zvezi s takšno prometno rešitvijo? Prav 

tako lepo prosim za pojasnilo, kakšni so načrti za spremembe ali nadgradnje prometne 

infrastrukture na navedenem območju, torej na območju ceste Dolomitskega odreda, ceste na 

Vrhovce, Bokalc in na severu do Podutika? 

Za odgovore se vam najlepše zahvaljujem in vas lepo pozdravljam! 

 

 

Ganimet Shala, 

mestna svetnica SD 


